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Geachte Burgemeester de Groot en Wethouders, 
 
 
Graag vestigen wij als Dorpsbelang Ens de aandacht op de beleidsregels welke door de gemeente NOP geldend 
vanaf 08-11-2018 tot heden zijn opgesteld inzake de huisvesting van arbeidsmigranten. 
 
Wij krijgen van onze inwoners in toenemende mate vragen en uitingen van persoonlijke zorgen rondom de 
huisvesting van arbeidsmigranten in zowel de kern alsook in ons buitengebied. Inmiddels worden bijzonder 
veel woningen in onze kern maar zeker ook het buitengebied -veelal via particuliere verhuur- bewoond door 
arbeidsmigranten welke als categorie 0 of 1 aangeduid wordt. 
 
Juist deze categorie 0 en 1 lijken niet geheel binnen de grip van het beleid van de gemeente Noordoostpolder 
te vallen, en in gevallen niet eens bekend binnen de verleende vergunningen. Dus bewoning zonder 
vergunning! 
Hierdoor is er geen sprake meer van een evenredige verdeling van arbeidsmigranten maar ontstaan er juist 
concentraties waardoor het woongenot van de Enser bewoners onder druk staat. 
Er ontstaat negatieve beïnvloeding op de van nature aanwezige sociale cohesie in de directe omgeving en er 
wordt overlast ervaren omdat voor ons logische omgangsvormen en gebruiken niet altijd vanzelfsprekend zijn 
voor onze arbeidsmigranten. 
De beleidsregels nalezend is het aannemelijk dat hier ook niet voldaan wordt aan de gestelde regels, echter als 
deze huisvesting niet bekend is bij de gemeente zal deze ook niet getoetst worden. 
 
Omdat deze categorie 0 en 1 bewoners juist nu al tot concentraties leiden, en daar categorie 2 bewoning 
bijgevoegd wordt op de Drietorensweg 2 te Ens met zelfs de mogelijkheid tot 150 arbeidsmigranten op een 
solitair erf te huisvesten is er een situatie aan het ontstaan welke absoluut ongewenst is. 
 
Hoewel wij ons ook realiseren dat onze ondernemers de arbeidsmigranten keihard nodig hebben om hun 
bedrijfsdoelen te kunnen realiseren, ons dorp trots is op de groei van deze ondernemingen en dit ook ten 
goede komt aan de leefbaarheid van ons dorp lijkt er sterke onbalans te ontstaan in het aantal 
arbeidsmigranten t.o.v. de Enser bevolking.  
Inmiddels kunnen we ruim 10% van onze bewoners tot arbeidsmigrant rekenen. 
Hiermee is de top naar onze mening wel bereikt, wat daarbij dan tot extra zorgen leidt is dat de nog te 
huisvesten arbeidsmigranten niet eens werkzaam zijn bij onze Enser bedrijven of in de Noordoostpolder, maar 
zelfs buiten de Noordoostpolder tewerk gesteld worden. 
 
Kortom, wij delen de zorgen van onze inwoners en kunnen deze niet wegnemen zolang het huidige beleid niet 
geëvalueerd is. 
 
Juist hier wringt de schoen en ontstaat meer en meer schuring! 
 
Zolang het huidige beleid niet getoetst wordt, en er dus volgens de huidige beleidsregels met het uitgeven van 
vergunningen gewoon rechtmatig gehandeld wordt zal er steeds meer weerstand komen vanuit onze 
bewoners, met name de bewoners aan onze buitenwegen waar deze arbeidsmigranten juist in sterke mate hun 
onderkomen vinden zoals bovenstaand genoemd. 
 



Dorpsbelang Ens 
 
Wij willen met klem vragen de evaluatie van het huidige beleid de sterkste priorisering te geven en intussen het 
besluit voorleggen tot de uitkomst van de evaluatie GEEN vergunningen meer te verstrekken voor het 
huisvesten van arbeidsmigranten en lopende vergunningaanvragen op te schorten. 
 
Juist deze vergunningstop zal dan voor de gemeente Noordoostpolder als katalysator fungeren om deze 
evaluatie met prioriteit uit te gaan voeren, het kan niet zo zijn dat door het telkens vooruitschuiven van de 
evaluatie de huidige beleidsregels gewoon uitgevoerd blijven worden.  
Dan wordt er volledig voorbij gegaan aan de belangen van de bewoners van de Noordoostpolder en onze Enser 
bewoners in het bijzonder. 
 
Deze evaluatie is door de gemeente Noordoostpolder zelf op schrift gesteld om het eigen beleid te toetsen en 
daar waar nodig bij te sturen.  
 
U blijft toch ook niet op een schip zitten wat lekgeslagen is omdat dit nou eenmaal eerst middels een evaluatie 
vastgesteld dient te worden. Bij het blijven vooruitschuiven van die evaluatie zal het schip inmiddels met man 
en muis vergaan zijn. 
 
 
 
 
 
Met vriendelijke groet, namens het bestuur van Dorpsbelang Ens, 
 
 
 
 
Sake Barkhuis. 
Dorpsvoorzitter. 
 
 
 
 
 
 
 
 


